
Svar på Interpellation  

Som ordförande i kommunstyrelsen ansvarar jag styrelsens ärenden och dess beslut. Under 

försommaren kom ett mail från Region Halland angående busslinje mellan Hylte kommun och Falken 

bergs kommun. På kommunstyrelsens sammanträde 19 mars fattade kommunstyrelsen ett enigt 

beslut i hur Hylte kommun ser på frågan. Mitt svar på mailet från Region Halland var helt i linje med 

kommunstyrelsens beslut vilket också då ligger i mitt uppdrag att beskriva och svara på. 

 

Ronny Löfquist (S) 

Kommunstyrelsens ordförande 


